
Kaupunginhallituksen kokous 17.9.2024  
 
Liitteeksi pöytäkirjaan  
 
§ 8 Lisäsopeutustoimet talousarvion 2024 raamissa pysymiseksi, tekninen osasto 
 
Vastaesitys  
 
Esitän, että Pudasjärven kaupunki päättää, ettei Pudasjärven maneesia poisteta 
käytöstä tyhjilleen jätettäväksi. 
 
Perusteluina se, että hyväkuntoinen maneesi on harrastuskäytössä lähes päivittäin, 
etenkin talviaikaan se on käytännössä ainoa paikka ratsastusharrastukselle. Vieressä 
sijaitseva ratsastuskenttä on juuri kunnostettu ja siihen saatu hieno uusi aita.  
 
Maneesin käytettävyyteen perustuen syyskuussa on alkamassa Harrastamisen Malli- 
Pudasjärvi hankkeen kautta hevoskerhoja. Maneesissa käy ratsastajia Iistä asti ja se on 
paikallisten harrastajien käytössä päivittäin. 
Maneesin alasajosta saatavat todelliset säästöt ovat muutamia tuhansia euroja. 
Tämä on verrattain pieni summa kaupungin mittakaavassa, parempiakin ja 
käyttämättömiä kohteita on. 
 
Vaikka harrastajajoukko on verrattain pieni, ovat hevos- ja keppariharrastukset tärkeitä 
myös lapsille ja nuorille, liikunnallista ja yleistä terveyttä edistävää. 
Hevosharrastus koki jo ison kolauksen ison tallin nurin menon myötä, maneesia ei ole 
varaa menettää. 
 
Katson, että kaupungin tulisi näissä toimissa keskittyä kiinteistöihin joista saatava 
säästö olisi euroissa mittavampi ja jotka eivät ole käytössä lainkaan, kuten 
terveysasema ja tuotantorakennus Ranuantiellä. 
 
Terveelliset ja aktiiviset harrastukset eivät voi joutua maksumiehiksi myymättömien 
tonttien tuoman toimintatuottojen toteutumatta jäämisestä! 
 
Maneesin käytöstäpoisto ei ole vaihtoehto.  
 
- Christa van der Vegt, ps 


